
 
 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje Raad  
    
 
Datum: 7 maart 2017 
 
Indiener: GBS, Pieter Heerens 
 
Onderwerp:  Schriftelijke correspondentie berichten SVHW aan  inwoners van de 
Krimpenerwaardgemeente 
 
 

 

Vandaag kregen we de aanslagen van de Afvalstoffenheffing, OZB en Rioolgebruiker met 
bijbehorende toelichtingen toegezonden in drie enveloppen. 
In de raadscommissievergadering SBBV van 10 januari 2017 hebben we al vragen gesteld 
over de plaatsing van gemeentelijke berichten op relatief duur papier. 
Daarbij hebben we tevens de vraag aan het college gesteld om in de toekomst bij 
schriftelijke berichtgeving aan burgers naar goedkopere oplossingen te zoeken. 
Ook nu zien we weer dat bij de toezending van drie aanslagbiljetten Gemeentelijke 
Heffingen, de SVHW deze toezendt in drie afzonderlijke enveloppen. 
We vinden dit opnieuw geldverspilling. 
Deze drie aanslagbiljetten kunnen met gemak in één enveloppe. 
Dat scheelt portokosten en papierkosten (2 bijlagen in plaats van drie bijlagen). 
 
Vragen: 
 

1. Is het College het met ons eens, dat op deze wijze kosten bespaard kunnen 
worden? 

2. Wil het College bij de SVHW er op aandringen om in de toekomst deze drie 
aanslagbiljetten in één enveloppe te verzenden? 

 
 

 
 
 


